

先贤安息日学课  
PIONEER SABBATH-SCHOOL LESSONS

旧约历史  
OLD TESTAMENT HISTORY

第 4 课

1888 年 1 月 28 日

亚伯的祭物

参阅：《预言之灵》卷一，第 5 章。

1. 亚当夏娃的第一个儿子叫什么名字？  
创 4：1。
2. 第二个儿子叫什么名字？ 第 2 节。
3. 他们各自以何事为业？
4. 该隐向耶和华献了什么供物？ 第 3 节。
5. 亚伯的供物是什么？  
第 4 节，第一句。
6. 耶和华怎么看待亚伯的供物？  
第 4 节，第二句。
7. 耶和华怎样看待该隐的供物？  
第 5 节。
8. 是什么使亚伯的供物比该隐的供物更蒙上帝接纳？ 来 11：4。
9. 亚伯因所献的祭得到了什么？ 同上。
10. 该隐的供物有什么缺欠？  
来 9：22。
11. 既然该隐没有采取适当的步骤来确保罪得赦免，那么就会有什伏在他门前？  
创 4：7。
12. 唯有藉着谁的血，我们的罪才能得赦免？ 罗 3：23-25。
13. 既然亚伯被悦纳了，他必定是对谁有信心呢？ 徒 4：10-12。
14. 信心的最高造诣是什么？  
罗 5：1；约一 5：4。

LESSON 4

January 28, 1888

ABEL'S SACRIFICE

SIDE LIGHTS.-" Great Controversy," [The Spirit of Prophecy] Vol. 1, Chap. 5.

1. What was the name of the first son of Adam and Eve ? Gen. 4 : 1.
2. What was the name of the second son ? Verse 2.
3. What occupation did each follow ?
4. What offering did Cain bring to the Lord ? Verse 3.
5. What was Abel's offering ? Verse 4, first clause.
6. How did the Lord regard Abel's offering ? Verse 4, last clause.
7. How did the Lord regard Cain's offering ? Verse 5.
8. What made Abel's offering more acceptable than Cain's ? Heb. 11 : 4.
9. What did Abel obtain by his offering ? Ib.
10. What was the defect in Cain's offering ? Heb. 9 : 22.
11. Then since Cain did not take the proper steps to secure the remission of sins, what lay at his door ? Gen 4 : 7.
12. Through whose blood alone may remission of sins be obtained ? Rom. 3 : 23-25.
13. Then since Abel was accepted, in whom must he have had faith ? Acts 4 : 10-12.
14. What is the highest attainment of faith ? Rom. 5 : 1; 1 John 5 : 4.

15. 既然亚伯称义了，他对基督的信心岂不是完全，就像我们的信心也必须成为完全那样吗？

16. 该隐对亚伯做了什么？ 创 4：8。

17. 他为什么这样做？ 约一 3：11，12。

18. 哪一段经文中的真理，是由亚伯第一个展示出来的？ 提后 3：12。

19. 世人憎恨义人是不是一件奇怪的事？ 约 15：18-20。

20. 当义人因他们的信心而遭受逼迫时，他们应该有何感受？ 太 5：11，12。

21. 基督徒在一切患难中能得到什么安慰？ 约 16：33。

注：上帝的天使向亚当夏娃揭示了救赎计划，所以他们对该计划肯定有着完全的了解。因此，该隐和亚伯知道他们如何才能获得公义，并与上帝和好。亚伯凭着单纯的信心接受了这些条件，“因此便得了称义的见证”。我们可以从罗 8：16 和约一 5：9-12 得知这个见证是什么。

15. Since Abel was justified, was not his faith in Christ as perfect as ours can be ?

16. What did Cain do to Abel? Gen. 4 : 8.

17. Why did he do this ?  
1 John 3 : 11, 12.

18. Of what scripture was Abel the first to demonstrate the truth ? 2 Tim. 3 : 12.

19. Is it any wonder if the world hates the righteous ? John 15 : 18-20.

20. How should the righteous feel when they are persecuted for their faith ?  
Matt. 5 : 11, 12.

21. What consolation has the Christian in all tribulation? John 16 : 33.

NOTE.-Angels of God unfolded to Adam and Eve the plan of salvation, consequently their knowledge of it must have been perfect. So Cain and Abel knew how they might obtain righteousness, and peace with God. Abel accepted the conditions in simple faith, "by which he obtained witness that he was righteous." What this witness was, may be learned from Rom. 8 : 16 and 1 John 5 : 9-12.



独一真神中文事工 One True God Chinese Ministry

独一真神中文事工 [www.onetruegodchimin.com](http://www.onetruegodchimin.com) 林前8:6 电邮/Email: [onetruenegodchineseministry@gmail.com](mailto:onetruenegodchineseministry@gmail.com)